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Maandag 27 januari—Jeugdhuis Den Uitvlucht 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Gilian Boone (JH Jakkedoe), Nine Bruggeman (JH Jakkedoe), Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), 

Brent Verbeke (JH Den Uitvlucht), Fons Van de Velde (JH Den Uitvlucht), Tjeu Peeters (JNM Leievallei), Sara Be-

yen (JNM Leievallei), Viktor Vanmeerhaeghe (Chiro Gaverke), Lien Dessaux (Chiro Gaverke), Annelie Braet (Akabe 

Funk), Ine Claus (Akabe Funk), Esther Allaert (Speepleinwerking De Speeldooze), Phoebe Allaert 

(Speepleinwerking De Speeldooze), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem en Wimbo), Martijn Verhenne (KLJ Ware-

gem en Wimbo), Britt Van de Velde (Gewest Oe Est?!), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Dali Pannecouc-

ke (Chiro Waregem Centrum), Lexi Pannecoucke (Chiro Waregem Centrum), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), 

Arthur Carette (Chiro Nieuwenhove), Lennert Meerschman (Chiro Desselgem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), 

Kaat De Rauw (KSA Waregem), Milan Vandenberghe (KSA Waregem), Carolina De Frenne (Scouts Waregem), Stella 

Viaene (Scouts Waregem), Sander Vandeweghe (Chiro Leieland), Rune Messiaen (Chiro Leieland), Jonas Claerhout 

(Jeugddienst), Lucas Desloovere (covoorzitter), Kamiel Tomme (covoorzitter), Flor Coussement (Jeugddienst), 

Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Margot Desmet (Schepen van jeugd) 

Verontschuldigd: Jong VLD, Jochem De Brandt (Jong CD&V), Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad), 

Chiro Oetsjiekoetsjie  

Gespreksleiding: Kamiel Tomme (covoorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Goedkeuren vorig verslag 

Geen opmerkingen over het vorige verslag. Verslag december 2024 goedgekeurd. 

 

Financieel 

Kamiel (Covoorzitter): Normaal gezien zouden we nu een verslag geven van de kosten van het afgelopen jaar, 

maar we komen nog paar facturen te kort. Dus dat zal voor de jeugdraad van februari zijn. We kunnen wel nog 

een bekijken welke vormingen we willen doen, er is daar zeker nog budget voor. Straks meer daarover.  

 

Schepenkwartiertje  

Margot Desmet (Schepen van jeugd):  

− Het is bijna WarMegem, in februari gaan er verschillende activiteiten door waar verenigingen kunnen aan mee-

doen, zoals de sport-innovatiemobiel, samen in groep gaan lopen, of zwemmen met discolichten 

− Dit jaar is Waregem ook 25 jaar stad, er zijn heel het jaar door diverse activiteiten. Op zaterdag 21 juni zal er 

een groot evenement doorgaan op de Zuiderpromenade om 25 jaar stad te vieren, daar kunnen jullie ook zeker 

naartoe komen.  

− De komende maanden ga ik de moeite doen om eens langs te komen bij alle jeugdverenigingen, zodat ik eens 

wat beter kennis met jullie kan maken en eens kan luisteren waar de stad misschien nog iets kan betekenen 

voor jullie. 

− Vorige jeugdraad hebben jullie advies gegeven over de speelpleintjes, dat is ook goedgekeurd in de gemeente-

raad, dus Flor (jeugddienst) gaat daar nu verder mee aan de slag.  

− In maart gaan we met het schepencollege op tweedaagse om de investeringen te bekijken voor de komende 

jaren voor onze stad. Dus als er nog input is van jullie is het wel nuttig om dat op de jeugdraad van februari 

nog eens aan bod te laten komen zodat ik dit kan meenemen naar dit overleg.  

 



27 januari 2025 

 

Evaluatie chalets ijspiste 

Phoebe (Speelplein De Speeldooze): Ik vond het wel wat ambetant. Er was gecommuniceerd dat we 9.45u. de 

sleutel zouden krijgen, uiteindelijk was het 10 uur. Nu, op zich was het niet zo erg, overdag was er niet zoveel 

volk, wij hebben dus weinig winst.  

Flor (jeugddienst): Als je met je vereniging hebt deelgenomen kreeg je van onze collega’s van dienst feestelijk 

een link toegestuurd met de vraag om de evaluatie in te vullen, dus doe dat zeker. We vinden het wel nuttig om 

eens te peilen. Hier ook nog eens de link naar het formulier: https://forms.office.com/e/ZLNNZrhKN9  

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Wij hebben ook een chalet gebruik, maar wij hebben geen opmerkingen.  

Margot Desmet (Schepen van jeugd): Vanuit de sport– en cultuurraad zijn ze meer vragende partij om de chalets 

en ijspiste los te trekken, om die chalets bijvoorbeeld op de Zuidboulevard te zetten en de ijspiste te laten staan 

op de markt. Zij denken hiermee meer volk te trekken. Hoe kijken jullie daar naar vanuit de jeugdverenigingen? 

De ijspiste lokt ook veel ouders met kindjes die wél tot bij jullie komen.  

Hanne: Ik denk dat het goed is voor de jeugdverenigingen dat de chalets blijven staan op de markt, in de nabij-

heid van de cafés. De boulevard is weer te ver als je achteraf nog eens een cafeetje wil doen.  

Britt (Gewest Oe Est): Waarom is dit destijds verplaatst uit Park Casier naar de markt? Aan de Kersttafel ging het 

er over dat iedereen het mooier vond in het park.  

Margot Desmet: Het park is erfgoed en de ijspiste schaadt de ondergrond, dat is de enige reden, anders stond de 

ijspiste al lang terug in Park Casier.  

Flor: De combinatie Waregem Koersefeesten en de ijspiste op het gras in de winter zou ervoor zorgen dat het gras 

zou zich nooit herstellen, waardoor je met een modderpoel zou zitten doorheen de rest van het jaar.  

Standpunt jeugdraad: Concept mag behouden worden, chalets en ijspiste toch liefst niet apart trekken. 

 

Sylvesterbus op oudejaarsavond 

Flor: Er is een lichte stijging met vorig jaar van aantal deelnemers. We zitten nog niet op de piek van de aantallen 

van een jaar of zes terug, maar de bus is dus wel gebruikt geweest. Zijn er hier mensen die gebruik hebben ge-

maakt van de bus? Wat was goed of niet goed? 

Rune (Chiro Leieland): Ja, dat werkte goed, we waren op tijd. 

Flor: De haltes waren duidelijk? De communicatie was duidelijk? Oké, dan zijn er geen werkpunten. 

Kamiel: Dan kunnen we concluderen dat de jeugdraad content is van de bus.  

Flor: Onze enige bevinding was dat de evenementen zelf hierover weinig hebben opgenomen in hun communica-

tie, wat wel wat jammer is, want je doet tenslotte wel de moeite om de bus er te laten stoppen. 

Kamiel: Is er al iets beslist over de komende jaren?  

Flor: We hebben het al op het schepencollege gezet ter kennisname. We hebben zeker geen signaal gehad dat het 

niet meer zou mogen georganiseerd worden. Maar als ik het hier hoor, denk ik dat we het volgend jaar opnieuw 

gaan doen en als de cijfers terug in stijgende lijn gaan, dan lijkt mij dit wel waardevol om dit te behouden.  

 

Vormingen  

Kamiel: Zijn er verenigingen die bepaalde vormingen zouden willen? 

Lennert (Chiro Desselgem): een vorming EHBO lijkt mij altijd wel belangrijk voor iedereen.  

Kamiel: We hebben dit vorig jaar in april georganiseerd, maar als er genoeg vraag naar is kunnen we dat wel op-

nieuw doen. En dan weer hetzelfde als vorig jaar? Meer gericht naar jeugdverenigingen? Vorig jaar was de inhoud 

van de vorming meer gericht naar speciale gevallen zoals tekenbeten op kamp, enz. 

Flor: Er was ook eens vraag van Stef (JH Den Uitvlucht) om meer toelichting te geven rond de organisatie van eve-

nementen. Wat bestaat er hier in de stad? Hoe vraag ik een activiteitenfiche aan? Welke stappen moet ik allemaal 

doorlopen? Dit is een vorming die we zelf ook kunnen geven, samen met dienst feestelijkheden. Doen we dat op 

https://forms.office.com/e/ZLNNZrhKN9
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een jeugdraad of toch beter op ander moment zodat er meerdere mensen van jullie vereniging kunnen aanwezig 

zijn?  

Stef (Jeugdhuis Den Uitvlucht): Ik heb dit voorgesteld omdat er jaarlijks altijd een nieuw bestuur of nieuwe lei-

dingsploeg is. Voor ons zou goed zijn als er een moment is dat wij samen met onze nieuwe bestuursleden kunnen 

langskomen.  

Britt: Anders gewoon eens deze uitleg doen op een jeugdraad, waar meer volk mag naartoe komen?  

 

Jeugdreceptie 

Kamiel: Op vrijdag 4 april zal de jeugdreceptie doorgaan. Daar zullen we ook opnieuw de prijs uitreiken voor 

‘Jongere van het jaar’. Jullie kunnen nog altijd namen doorgeven van kandidaten. Ondertussen hebben we vijf 

namen ontvangen.   

Phoebe: Wij hebben nog nooit een jongere opgegeven van onze vereniging omdat we gewoon niet goed weten wie 

we kunnen doorgeven, waarop we ons moeten baseren. 

Flor: Als je twijfelt mag je altijd eens aftoetsen met de jeugdraad. Wie heeft er de laatste keer gewonnen? Ka-

miel, misschien kan je dat eens als voorbeeld geven?  

Kamiel: Dat waren Camille Vercaemst van Chiro Nieuwenhove en Ruben De Praeter van KSA Waregem. Camille is, 

denk ik, twee jaar leiding geweest bij Chiro Nieuwenhove, daarna drie jaar leiding geweest bij het Gewest en  

dan is zij terug bij leiding van Chiro Nieuwenhove gekomen omdat zij met een groot leidingstekort zaten. Ruben 

van de KSA heeft zich ook heel lang ingezet voor KSA. Die lange inzet voor de jeugdvereniging was een beetje de 

argumentatie waarom Camille en Ruben hebben gewonnen twee jaar geleden. Dus lange inzet, maar dat kan even 

goed iemand van 18 jaar zijn, die zich nog maar pas inzet voor de jeugd.  

Flor: Stel dat iemand bijvoorbeeld een tof evenement heeft bedacht. Of iemand heeft bijvoorbeeld een kindje  

gered. Dat zou misschien wel uitzonderlijk zijn, maar zo iemand verdient voor mij wel een nominatie.   

Kamiel: Wij delen dit met niemand, we zien ook niet wie dit instuurt, we zien alleen de naam en argumentatie. 

Dus namen doorgeven kan geen kwaad, stuur maar door! 

 

Coronasubsidies 

Kamiel: Wij hebben de afgelopen periode vier dossiers binnengekregen. Er wordt aan de Algemene Vergadering 

gevraagd hierover advies te geven.  

Flor: Ik wil ze gerust eens overlopen. Misschien nog kort even het reglement: Het gaat over een resterend bedrag 

van coronasubsidies die we gekregen hebben van Vlaanderen, 30.000 euro, die nog verdeeld kan worden onder de 

verenigingen die een project indienen op basis van het reglement. Wat zegt het reglement? Je moet erkend zijn 

door de Waregemse Jeugdraad. Het projectvoorstel dat wordt ingediend is haalbaar, concreet en gericht naar het 

aanpakken van één of meerdere maatschappelijke problemen. Jong-politieke partijen komen niet in aanmerking. 

Het project moet zich richten op het aanpakken van volgende actuele maatschappelijke problemen: 

(kans)armoede, duurzaamheid, milieu,… Het project mag niet louter commercieel zijn en moet starten in 2024 of 

2025. Een vereniging kan meerdere projectvoorstellen indienen, maar het totaalbedrag kan niet hoger zijn dan 

2500 euro per vereniging. Dan wordt er een toelichting gegeven van het initiatief, dat zijn we nu aan het doen. 

Dan wordt er advies gegeven door de jeugdraad en op basis daarvan schrijft het bestuur dan een advies uit naar 

het schepencollege, die dan oordeelt of de toelage al dan niet wordt uitbetaald.  

 

− Chiro Gaverke jongens diende in voor de aan aankoop van herbruikbare bekers. Als jeugdbeweging hebben 

ze al een paar jaar het probleem dat ze herbruikbare bekers moeten huren. Deze zijn niet altijd vrij en ze 

willen deze zelf aankopen om de ecologische voetdruk te verkleinen. Ze vragen bedrag van 1985 euro voor 

de herbruikbare bekers en 400 euro voor 10 opbergbakken van 60 liter.  

− De tweede aanvraag kwam binnen op 30 december van Chiro Vita. Zij zitten al lang met een verouderde 

frigo die zeer energie onvriendelijk is en met de subsidie zouden ze een nieuwe frigo aankopen. Doelstel-

ling: besparen op energiekosten en de opslag van voedsel en dranken verbeteren. Doelgroep: leden en lei-

ding van de eigen vereniging. Een nieuwe frigo kost 868 euro. 
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− De derde aanvraag kwam ook binnen op 30 december, van Chiro Freedom Nieuwenhove. Ze zouden graag 

herbruikbare bekers aankopen.  De motivatie is dat dit een grote kost zou besparen en ze willen deze even-

tueel ook uitlenen aan andere jeugdverenigingen om elkaar te steunen. De prijs van 10.000 bekers bedraagt 

1977 euro.  

− Op 31 december kwam er nog een aanvraag binnen van Chiro Gaverke meisjes. Zij willen graag investeren 

in warmhoudbakken om tijdens hun kampen gezonde, gevarieerde maaltijden veilig en warm te kunnen ser-

veren. De kostprijs is 5600 euro inclusief btw voor 5 stuks.  

 

Dit is de eerste lichting van projecten die zullen behandeld worden. Projecten die nu binnen komen zullen later 

behandeld worden.  

Kamiel: Voor de mensen die nu panikeren omdat ze niets hebben ingediend, er is nog budget over om nieuwe pro-

jecten in te dienen. Van de projecten die nu werden ingediend zitten we nog maar aan één derde van het be-

schikbare budget van de subsidie. Dus, er zeker nog voldoende budget over voor nieuwe projecten. 

Flor: Misschien hebben jullie nu nog iets te weinig nuance om nu al advies uit te brengen over deze projecten. 

Het is wel fair dat iedereen die dat wil deze dossiers eens kan inkijken.  

 

De meerderheid van de jeugdraad wil graag een maand uitstel en dus op de volgende jeugdraad advies uitbren-

gen.  

 

Flor: De dossiers kunnen online ingekeken worden via www.waregem.be/jeugdraad onder ‘Verslagen en documen-

ten’. Zijn er nog vragen of opmerkingen?  

Britt: Er was gezegd dat er een maximumbudget van 2500 euro was per vereniging, maar er wordt hier gesproken 

van hogere kosten.   

Kamiel: Je mag indienen zoveel je wil, maar 2500 euro zal het maximum zijn dat je krijgt.  

Flor: In het geval van Chiro Gaverke en Chiro Nieuwenhove, zij hebben elk twee projecten ingediend als twee ver-

enigingen (als jongenschiro en meisjeschiro). Als alle projecten worden goedgekeurd, maar er wordt geoordeeld 

dat deze voor dezelfde verenging zijn, dan zullen zij het moeten doen met een subsidie van 2500 euro voor beide 

projecten.  

Kamiel: We zullen de vraag houden voor de volgende jeugdraad. 

Flor: Je kan dus nog nieuwe projecten indienen. De voorwaarden zijn duidelijk, je hoeft zeker niet te volgen wat 

je vandaag gehoord hebt. Als je dossier binnen de voorwaarden valt, dan het lijkt mij een gemakkelijke subsidie 

om iets mee te doen. Je kan een dossier indienen via www.waregem.be/toelagen-jeugdwerk  (Coronasubsidie 

voor jeugdverenigingen). 

Kamiel: Voor nieuwe dossiers kijken we best voor een nieuwe deadline. De deadline zal zijn tegen de algemene 

vergadering van mei, dan kunnen we nog voor de zomer een tweede ronde van dossiers behandelen.  

Lucas (covoorzitter): Je moet daar niet mee wachten tot 30 april, je mag dat nu al doen. 

Kamiel: Lees eens rustig het reglement en het formulier om in te dienen. Vraag offertes op, steek dat er allemaal 

bij, samen met jullie motivatie, zodat jullie dossier wat sterker staat.  

 

Varia  

Jonas (jeugddienst): Hebben jullie met jullie jeugdvereniging al kunnen nadenken over mogelijke nieuwe aanko-

pen voor de uitleendienst jeugd?  

Flor: Mocht je nu geen voorstellen hebben, mag je die gerust nog meegeven op de volgende jeugdraad. Wij gaan 

al eens kijken wat er vervangen kan worden.  

Jonas: We vragen alvast een offerte aan voor een grotere plooitent van 3x6 meter. Een aantal kleinere zaken zijn 

aan vervanging toe zoals de dierenpakken, de megafoon, de lichtorgels om toneelspots mee te dimmen. Dat zullen 

niet de hele grote kosten zijn. Als je nog ideeën hebt, laat maar weten via uitleendienst@waregem.be  

 

 

 

 

 

http://www.waregem.be/jeugdraad
http://www.waregem.be/toelagen-jeugdwerk
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Evenementen 

− Van 7 tot 16 februari: WarMegem— www.warmegem.be  

− 7 februari: Studio 100 avond—JH Jakkedoe 

− 15 februari: Peird Total—SO Gaverke—21.00u. –3.00u.—7 euro VVK/9 euro ADD 

− 21 t.e.m. 23 februari: Feestweekend JH Den Uitvlucht 21 jaar 

− 8 maart: Pasta en dartstornooi—  Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove – 18.00u 

− 22 maart: Project XS—Organisatie Chiro Desselgem @ Jeugdhuis Jakkedoe 

− 4 april: Jeugdreceptie voor het Waregemse jeugdwerk  

 

 

Datums volgende AV jeugdraad  

− 24 februari: Akabe Funk   

− 24 maart: KLJ Waregem 

− 28 april: Jakkedoe    

− 26 mei: Chiro Leieland      

− 23 juni: Chiro Centrum 


